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Abstract

This research seeks to uncover the trends of Andalusian grammarians in the
sixth century AH (12th century AD), and give a brief description of the
grammatical thought in Andalusia, and the impact of schools Kufa and Basra,
and then to search through their writings on their intellectual orientations, and
to give examples of these trends, by observing the curriculum of the
grammarians in the composition, and their position of the bakeries of Basra and
Kufa, and highlight the most important navigator of their renewal.
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Résumé

Cette recherche cherche a découvrir les tendances des grammairiens andalous
au Vle siecle AH (Xlle siécle apres JC), et donne une bréve description de la
pensee grammaticale en Andalousie, et I'impact des écoles Kufa et Basra, puis
de chercher a travers leurs écrits sur leurs orientations intellectuelles, et de
donner des exemples de ces tendances, en observant le programme des
grammairiens dans la composition, et leur position des boulangeries de Bassora
et Kufa, et mettre en évidence le plus important navigateur de leur
renouvellement.

Mots-clés: tendances, grammairiens andalous, sixieme siécle AH, curriculum,
navigateur.
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